
?n > ysz : •1/ i8V

zxczet : 2006 JAN í 7.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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Dr. Szili Katalin

	

Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Színházi törvény” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hille r
Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kulturális és sajtóbizottság által megrendezett Nyílt Napon kértem a minisztérium képvisel őjét ,
hogy a minisztérium készítsen el egy olyan anyagot, melyben a színházi törvény koncepciója álta l
felvázolt finanszírozási modell hatását láthatnánk . Jó lenne tisztán látni, hogy milyen jöv ő vár a
színházakra! Ezért javasoltam, hogy a minisztérium készítsen el egy hatástanulmányt, mel y
tartalmazza a színházi rendszer finanszírozási- pénzügyi- működési modelljét a 2006 . évi
finanszírozás alapján . Ha elkészítenének egy ilyen anyagot, akkor pontosan láthatnánk, hogy a
színházak, zenekarok, tánccsoportok hogyan fognak m űködni az új koncepció alapján. Azért a
2006 . évet érdemes modellezni, mert itt rendelkezésünkre állnak a pontos adatok : költségvetési é s
önkormányzati támogatás, előadásszám, bemutatók száma, foglalkoztatottak létszáma, stb .

Kérdezem Miniszter urat :

Készít-e a minisztérium ilyen hatástanulmányt ?
Ha igen, akkor mikorra készül el ?
Ha nem, akkor miért nem?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008 . január 15.

Hólász János
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